
Styremøteprotokoll 
Dato: 11.02 2024 kl 17.00


Sted: Hjemme hos Berit, Nordbyvegen 4


Til stede: Alex Nilsen, Mette Olsen, Berit 
Solberg, Liv Høyem Bratlie og Lill Iren 
Langedrag (referent).


Meldt frafall: Heidi Price.


13/24) Godkjenning av forrige referat 
Ok


14/24) Postgjennomgang 
1) Frivillighetsdag 4/5-24: Ingen spesiell informasjon. Får mer 
info i starten av Mars.

 
15/24) Økonomisk status 
Gjennomgått: Ok

 
16/24) Aktivitet i gruppene/gruppeledere 
Agility: Fortsatt bra aktivitet. Kurs med Irene går pr d.d. Er 
igang med forberedelse til Moelv stevnet.


Smeller: Har omrokkert på nybegynner og viderekommende, 
fungerer bra. 


Utstilling: Mange som møter opp på trening. Jobber med 
valpeshow og NKK utstilling i oktober. 
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Lydighet: Bra aktivitet. Jobber med stevne 26/5-24. Satt opp 
Mona Strømdal kurs i Juni og 2 bronsemerke og 1 
sølvmerkekurs pågår. 


Miljøtrening: Fortsatt bra aktivitet. Hatt hunder ved 
kinoinngang før Lassie-film for kos og klapp.


Rallylydighet: Fortsatt stor aktivitet. 


Bruks: Jobber med kveldsstevne 13/6-24 og har temakurs en 
gang i mnd.


17/24) Kurs  
Stor aktivitet på kursfronten.


18/24) Breiskallen/Hallprosjekt 
Gjøvik kommune har godkjent dispensasjonssøknad. Avventer 
på endelig bekreftelse på at dispensasjonssøknaden er gyldig.

Må skrive ny leiekontrakt på Breiskallen.


19/24) Aktivitetsplan 
Oppe å går.


20/24) Oversikt over klubbens utgifter på leie av haller og 
Breiskallen 
Klubben har ca 330.000.- i leieutgifter pr år ink strøm.
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8/24) Støtte til videreutdanning av klubbens ildsjel: Mette 
Olsen, event andre? 
Forslag fra Liv 
Styret ønsker å bidra til at klubbens aktive instruktører skal 
kunne søke om tilskudd for å videreutdanne seg eller delta på 
kompetansegivende kurs. Det forventes at både instruktørene 
og GHK skal ha utbytte av dette. Det forutsettes videre at det 
søkes styret om støtte i forkant og at størrelsen på bidraget fra 
klubben avgjøres i hvert enkelt tilfelle.


 
21/24) Eventuelt 
1) Teppe på Vestby lukter mye tiss. BS prøver å ta på 

bakepulver/potetmel for å få bort noe lukt. 


2)  De som arrangerer eksterne kurs har mulighet til å 
kostnadsfritt være med som observatør.


3)  Ødelagt åpent hinder i LP: Får godkjennelse til å kjøpe nytt.


4) Styret har vedtatt at Beate Aasen går inn som sekretær ved 
behov for styret.


22/24) Neste styremøte 
Torsdag 21/3-24 hos Liv kl 18, Stenslivegen 50, 2817 Gjøvik 
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